

Mashreq NEO NXT - ROXY Cinema 20% off

Promotion Details:

- Enjoy 20% off on all your child's purchases at ROXY Cinema outlets using their Mashreq NEO NXT Debit card.

Offer Validity:

- This offer is exclusive to Mashreq NEO NXT customers and is valid from 20th of Sep until December 31, 2024.

How to Redeem:

- Simply show your child's physical or mobile NEO NXT card to the ROXY cashier upon purchase and use the card to pay for the tickets or popcorn to avail the 20% discount.
- You may purchase up to four standard tickets and four food or beverage items, including popcorn or nachos and soft drinks or water per purchase. Maximum one purchase per day.
- Example: Customer can get 4 Standard tickets and 4 popcorn boxes with a 20% off on the total price
- Customer can use the offer unlimited number of times within the campaign period – Only four standard tickets and four food or beverage items per purchase. Maximum one purchase per day.
- Customer can redeem the offer in any of ROXY outlets in UAE

important Notes:

- *The Bank does not offer or provide any warranties or accepts any responsibility or liability of any kind in respect of this Promotion and hereby disclaims any and all express or implied warranties in respect thereto.*
- *Mashreq reserves the right to modify or terminate this campaign at any time without prior notice*
- *These Terms and Conditions shall be governed by and construed in accordance with the laws of the United Arab Emirates, as applicable in the Emirate of Dubai. Any dispute arising under and in connection with this Promotion shall be referred to the courts of Dubai.*
- *In no event shall the Bank, or any of its affiliates, or any of its officers, directors, employees, or agents shall be liable or responsible to the customer for any loss, damage or expense arising out of or otherwise related to this Promotion.*
- *The Bank shall not be in breach of its obligations or otherwise be liable to conduct this Promotion in the event of any Force Majeure Event. For purposes of these Terms and Conditions, "Force Majeure Event" shall mean any and all circumstances beyond the reasonable control of the Bank including, amongst other things, acts of God, global health scare, industrial disputes, civil disobedience/unrest, war, acts and regulations of any governmental or authority in any jurisdiction. In such circumstances, the Bank's obligations to the customer shall automatically stand discharged without the need to provide notice to that effect.*
- *Mashreq NEO is part of Mashreqbank PSC which is regulated by the Central Bank of the United Arab Emirates.*
- *The Bank has the sole right to exclude and/or disqualify any Eligible customer/s from participating in the Promotion at any given time for any reasons whatsoever without giving any prior notification to such customer/s. Any excluded/disqualified Eligible customer/s from the promotion shall not, under any circumstances, be compensated by the Bank in any event whatsoever.*

مشرق نيو نكست - روكسي سينما خصم 20% على التذاكر و الفشار

➤ تفاصيل العرض:

➤ استمتع بخصم 20% على مشتريات طفلك في روكسي سينما باستخدام بطاقة الخصم المباشر NEO NXT الخاصة به.

صلاحية العرض:

➤ هذا العرض حصري لعملاء NEO NXT ويسري من 20 سبتمبر حتى 31 ديسمبر 2024.

كيفية الاسترداد:

➤ ببساطة، قم بإظهار البطاقة (أو البطاقة المسجلة على الجوال) NEO NXT الخاصة بطفلك لموظف روكسي سينما عند الشراء و قم باستخدام البطاقة للاستفادة من الخصم بنسبة 20%

➤ الحد الأقصى 4 تذاكر، 4 مشروبات أو وجبات خفيفة لكل عملية شراء بحد أقصى مرة في كل يوم.

➤ مثال: يمكن للعميل الحصول على 4 تذاكر قياسية و4 صناديق فشار بخصم 20% على السعر الإجمالي

➤ يمكن للعميل استخدام العرض عدد غير محدود من المرات خلال فترة العرض، العرض ساري على 4 مشروبات أو وجبات خفيفة لكل عملية شراء بحد أقصى مرة في كل يوم.

➤ يمكن للعميل استرداد العرض في أي من فروع كرسبي كريم في الإمارات العربية المتحدة.

ملاحظات هامة:

➤ لا يعرض ولا يقدم البنك أي ضمانات ولا يتحمل أي مسؤولية أو التزام من أي نوع كان فيما يتعلق بهذا العرض الترويجي وبخاصة مسؤوليته بموجب من أي وجميع الضمانات الصريحة أو الضمنية المتعلقة به.

➤ تخضع وتفسر هذه الشروط والأحكام وفقاً لقوانين دولة الإمارات العربية المتحدة، المطبقة في إمارة دبي. وتتم إحالة أي نزاع ينشأ بموجب وفيما يتعلق بهذا العرض الترويجي إلى محاكم دبي.

➤ يحتفظ المشرق بالحق في تعديل أو إنهاء هذه الحملة في أي وقت دون إشعار مسبق.

➤ لا يتحمل البنك أو أي من الشركات التابعة له أو أي من مسؤوليه أو مديره أو موظفيه أو وكلائه بأي حال من الأحوال التبعة القانونية أو المسؤولية عن أي خسائر أو ضرر أو نفقات تنشأ عن أو بخلاف ذلك فيما يتعلق بهذا العرض الترويجي.

➤ لن يكون البنك مخالفاً لالتزاماته أو بخلاف ذلك مسؤولاً عن تنفيذ هذا العرض الترويجي في حالة وقوع أي حدث قوة قاهرة، ولا عرض هذه الشروط والأحكام، يفصد بـ "حدث القوة القاهرة" أي وجميع الظروف التي تقع خارج السيطرة المعقولة للبنك، بما في ذلك، من بين أمور أخرى، القضاء والقدر، والأزمات الصحية العالمية والتراعات الصناعية، والعصيان/الاضطراب المدني، والحرب، والإجراءات واللوائح الصادرة عن أي حكومة أو سلطة في أي دولة. وفي مثل هذه الظروف، يتم إبراء البنك تلقائياً من التزاماته تجاه العميل، بدون الحاجة إلى توجيه إشعار بذلك.

➤ المشرق نيو هو جزء من بنك المشرق ش.م.ع. ويخضع لرقابة ورقابة وأنظمة مصرف الإمارات العربية المتحدة المركزي.

➤ يحتفظ البنك بحقه الحصري في استبعاد و/أو حرمان أي عميل/ عملاء مؤهلين من المشاركة في العرض في أي وقت ولأي سبب من الأسباب دون تقديم أي إخطار مسبق إلى العميل/ العملاء. لن يتم تعويض أي عميل مؤهل مستبعد/ غير مؤهل من العرض الترويجي، تحت أي ظرف من الظروف، من قبل البنك في أي حال من الأحوال.